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(Le français suit)

JUDGMENTS TO BE RENDERED ON LEAVE APPLICATIONS

April 15, 2024

OTTAWA – The Supreme Court of Canada will decide the following leave applications at 9:45 a.m. ET on Thursday, April 18, 2024. This list might change.


1. Yoo Seok Chung aka Paul Chung v. His Majesty the King in Right of the Province of British Columbia (B.C.) (Civil) (By Leave) (40921)

2. Gurmukhjeet Buttar, et al. v. 2110120 Ontario Inc. o/a Cargo County Group, et al. (Ont.) (Civil) (By Leave) (40957)

3. Dimitri Davidov v. His Majesty the King (Ont.) (Criminal) (By Leave) (41050)

4. Neculai Otoman v. Attorney General of Canada (Fed.) (Civil) (By Leave) (40970)

5. Mokua Gichuru, et al. v. Vancouver Swing Society, Matthew Lam, Kaitlin Russell, Angelena Weddell, et al. (B.C.) (Civil) (By Leave) (40988)





PROCHAINS JUGEMENTS SUR DEMANDES D’AUTORISATION

Le 15 avril 2024

OTTAWA – La Cour suprême du Canada se prononcera sur les demandes d’autorisation suivantes le jeudi 18 avril 2024, à 9 h 45 HE. Cette liste pourrait changer.


1. Yoo Seok Chung aka Paul Chung c. Sa Majesté le Roi du chef de la province de la Colombie-Britannique (C.-B.) (Civile) (Autorisation) (40921)

2. Gurmukhjeet Buttar, et al. c. 2110120 Ontario Inc. o/a Cargo County Group, et al. (Ont.) (Civile) (Autorisation) (40957)

3. Dimitri Davidov c. Sa Majesté le Roi (Ont.) (Criminelle) (Autorisation) (41050)

4. Neculai Otoman c. Procureur général du Canada (Féd.) (Civile) (Autorisation) (40970)

5. Mokua Gichuru, et al. c. Vancouver Swing Society, Matthew Lam, Kaitlin Russell, Angelena Weddell, et al. (C.-B.) (Civile) (Autorisation) (40988)
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